
SKJONG BÅTFORENING ÅRSMØTE 2023 

Sted: PSS Ytterland
Dato: Torsdag 15.juni 2023 

Frammøtte: 21

1. Godkjenning av innkalling, godkjent.

2. Valg av referent, Audun Stølen

3. Årsmelding 2019-2022, Audun gikk igjennom årsmeldingen.

4. Regnskap, Kasserer gikk igjennom hovedtallene i regnskapet for 2022. Slik revidert regnskap 
foreligger så fremgår det at årets resultat er 0, dette står på to plasser i regnskapet og må rettes opp til 
det reelle årets resultat før det legges ut.

5. Kontigent/avgifter  Det ble besluttet å beholde dagens satser. 

• Medlemsavgift kr: 200,- per år

• Havneavgift kr: 700,- per meter per år.

• Pris for kjøp/salg av båtplass er etter årets prisstigning kr: 15900,- per løpemeter

1. Valg av styre 

⁃ Instilling til nytt styre

⁃ Styrets leder: Geir Kristian Bjørneset

⁃ Sekretær/ styrets nestleder: Thomas Dyb-Sandnes

⁃ Kasserer: Chris Remøy

⁃ Styremedlem: Elias S. Valderhaug

⁃ Styremedlem: Jarle Skjong

Styret ble enstemmig valgt.

7. Valg av revisorer: Jonny Honningsvåg og Sølve Grimstad. Dagens revisorer fortsetter.

8. Valg av valgkomite. Robert Skjong og Knut Valderhaug er valgkomite

9. Havnekaptein Ottar Djupvik. Det ble for noen år siden utnevnt en havnekaptein som etterser havna og 
bryggene og sørger for litt løpende vedlikehold og innkjøp av nødvendig materiell for dette. Det er og 
havnekapteinen som kommer med innspill til dugnader og hva som trengs utføres. Styret mener dette 
har fungert utmerket og etter hensikten og ser gjerne at dette videreføres som fast praksis. Årsmøtet er 
positiv til denne praksisen videre og Ottar er villig til å fortsette foreløpig.

10. Forslag til saker



Jonny Honningsvåg spurte om det var noen planer om å bytte ut dagens brygger med betongbrygger. 
Det ble orientert om tidligere vedtak om å legge ut en pir med betongbrygger på utsiden av 
eksisterende pirer. Det vil bli opp til påtroppende styre å ta tak i denne saken for å se om dette lar seg 
realisere. Eksisterende brygger vil kunne brukes en del år til, men ved eventuell utskifting bør det 
vurderes om betongbrygger er veien å gå.

Kenneth Telvik foreslo å kjøpe inn en opplagshenger for bruk av medlemmene for å ta opp og spyle,/
bunnsmøre båt med vipps som betaling. Årsmøtet overlater til det påtroppende styret å vurdere dette.

Referent: Audun Stølen


